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Protokół nr XIII/2025                                                                                  

z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego,                                             
która odbyła się w dniu 12 maja 2025 r.                                  

w Młodzieżowym Domu Kultury w Chodzieży  

Obrady XIII nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Chodzieskiego rozpoczęto w dniu                  

12 maja 2025 r. o godz. 8:00.                                                                                                                                                      

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych.                                                                                     

Obecni:                                                                                                                                                              

1. Bartosz Burzyński 

2. Kinga Buszkiewicz 

3. Emil Gursz 

4. Julian Hermaszczuk 

5. Magdalena Jankowska 

6. Mirosław Juraszek 

7. Tomasz Kaczuba 

8. Marcin Kita 

9. Julia Kołodziejewska 

10. Mateusz Krojenka 

11. Jacek Łukaszczyk 

12. Paulina Panek 

13. Jacek Pszczółka 

14. Magdalena Pytlak 

15. Stanisław Tadej 

16. Adrian Urbański 

17. Mariusz Witczuk 

1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita o godz. 8:00 otworzył obrady XIII sesji Rady 

Powiatu Chodzieskiego i powitał przybyłych na sesję radnych oraz gości. 

                                                                                                                                                  

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita w celu stwierdzenia prawomocności obrad 

poprosił radnych o potwierdzenie obecności w sesji. Następnie stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 17 radych, co stanowi kworum przy którym rada może obradować  i podejmować 
prawomocne decyzje.                                                                                                                                              

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

                                                                                                                                                   

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że porządek obrad radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję i zapytał, czy są jakieś propozycje dotyczące porządku sesji. 

Żadnych pytań dotyczących porządku obrad nie było wobec czego przedstawiał się on 

następująco:                                                                                                                                                

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie między  

    sesjami. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana 

Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu. 

      b)  zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,    

      c)  zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne głosy i oświadczenia.  

9. Zakończenie obrad. 

                                                                                                                                           

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu                     

z poprzedniej sesji. Żadnych uwag do protokołu nie było, przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty. 

                                                                                                                                                   

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

między sesjami. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali 

na piśmie wraz z materiałami na sesję i zapytał, czy w związku z tym sprawozdaniem radni 

mają jakieś uwagi lub pytania.                                                                                                                          

Żadnych głosów w tym punkcie posiedzenia nie było.                                                                                                        

Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 

stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu 

                                                                                                                                                     

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
Pierwszym projektem była uchwała w sprawie   

a) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana 

Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu.  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez komisje. Zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania lub uwagi do projektu tej uchwały. 

Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.                                                                 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego 
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im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu.  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

Uchwała Nr XIII/76/2025 z dnia 12 maja 2025 r. w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-

finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży na podstawie 

raportu została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 
                                                                                                                                                   

Drugim projektem była uchwała w sprawie   

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego.  
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez wszystkie komisje.                                                                                                             

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił Skarbnika Annę Zdziebło                     

o przedstawienie  projektu uchwały.                                                                                              

Skarbnik Anna Zdziebło omówiła projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Chodzieskiego.                                                                                

Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do 

projektu tej uchwały. Pytań nie było, przystąpiono więc do głosowania.                                                       

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Chodzieskiego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Tadej 

Uchwała Nr XIII/75/2025 z dnia 12 maja 2025 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta                       

i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

                                                                                                                                                        
Trzecim projektem była uchwała w sprawie   

c) zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez wszystkie komisje.                                                                                                      

Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita ponownie poprosił Panią Skarbnik Annę 
Zdziebło o przedstawienie projektu uchwały, która omówiła proponowane zmiany.                                                

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał czy ktoś z radnych ma pytania 

lub uwagi do projektu tej uchwały. Pytań nie było, przystąpiono więc do głosowania.                                          

Głosowano w sprawie: 
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podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025.  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 

Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 

Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 

Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 

Uchwała Nr XIII/77/2025 z dnia 12 maja 2025 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na rok 2025 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu. 

 

                                                                                                                                            
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że żadna interpelacja na piśmie 

nie wpłynęła i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie.                            

Żadnych głosów nie było,  przystąpiono więc do realizacji kolejnego punktu porządku 

posiedzenia. 

 

                                                                                                                                                                      

8. Wolne głosy i oświadczenia. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w tym punkcie. Ponieważ nikt z radnych nie chciał zabrać głosu  Przewodniczący Rady 

Powiatu Marcin Kita zadał pytanie radnym, które nasuwa mu się od kilku sesji, szczególnie 

od sesji, którą odbywali w urzędzie miasta. Stwierdził, że nie wie, czy nie byłoby stosowne 

żeby komisje i sesje przenieśli tam. Nie wie jak radni na to się zapatrują, ale żeby 

zorganizować tutaj piętnastominutową sesję, dziesięciominutowe komisje, już nie mówiąc                

o problemach z parkingami, ile pracy kosztuje to pracowników domu kultury ustawienie tego 

wszystkiego na piętnaście minut. Ile jest problemów technicznych, a jest ich masa, wszyscy je 

widzą . Uważa, że powinni spróbować rozmawiać z burmistrzem i przenieść sesje i komisje 

tam. Nie wie co radni na to? Zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi, czy ktoś się z tym 

nie zgadza?                                                                                                                         

Wicestarosta Mariusz Witczuk, w nawiązaniu do pomysłu przewodniczącego powiedział,                

że problemy techniczne, jak sami widzą, wynikają najczęściej od nich. Zauważył, że każdy 

ma Internet w telefonie i mogą udostępniać Internet z własnego telefonu. Dodał, że warto 

żeby ten sprzęt był przygotowany, żeby te tablety były naładowane i tak dalej. Alternatywą 
jest zawsze łącze telefoniczne i wi-fi . Natomiast uważa, że mają swoje pomieszczenia, 

tradycje prowadzenia sesji w tym miejscu i jest daleki od tego, żeby przenosić je do innych 

jednostek samorządu terytorialnego. Wiadomo, że ich sala nie jest wymarzona i nie jest to 

sala w starostwie, jak to niektóre starostwa powiatowe mają, ale nie mają też wpływu na całą 
infrastrukturę i bazę lokalową.                                                                                                                             
Starosta Adrian Urbański stwierdził, że jest innego zdania i bardzo mu się podoba pomysł 

przewodniczącego. Uważa, że komfort prowadzenia sesji dla przewodniczącego i dla radnych 

w urzędzie miasta podczas ostatniej sesji był bardzo dobry. Zaproponował mały kompromis, 

decyzja będzie należała do radnych, myśli, że podejmą ją poprzez dyskusję i głosowanie. 

Zaproponował żeby sesje ważniejsze, chociażby absolutoryjną, odbywać tutaj symbolicznie,  

a takie krótkie, bo widzą porządek obrad przed sesja, bo jeżeli są dwa, trzy punkty, to 

faktycznie można by je odbyć w urzędzie miasta, o ile ta sala byłaby wolna. Myśli, że ze 

strony burmistrza żadnych problemów nie będzie, ale decyzję zostawia radnym. Powiedział, 

że mogą się umówić na głosowanie i podjąć ją demokratycznie.                                                                       
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Radny Julian Hermaszczuk stwierdził, że to że sesje trwają dwanaście minut, to jest problem 

innej kategorii. Wielokrotnie na ten temat się wypowiadał i nie będzie się powtarzał. 

Powiedział, że dzisiaj rano wymyślił sobie, że skoro komisje mogą działać wspólnie, to może 

sesja będzie jednocześnie z komisjami. Przepisów prawnych, które zakazują nie ma więc 

jeszcze by to skrócili, ale mówi to w kategoriach żartu. Mają swoje pomieszczenia i powinni               

z nich korzystać. Pomieszczenie to, w którym się odbywają komisje i sesja wymaga 

przygotowania, to trudno. Zauważył, że wiele rzeczy wymaga przygotowania i z tego tytułu 

się różnych rzeczy nie przenosi. Nie chce się wypowiadać za burmistrza, ale być może, jeżeli 

na początku będzie to darmowo, to za chwilę ktoś wymyśli, że trzeba będzie za to zapłacić. 
Nie wie jakie to będą pieniądze. Jeżeli chodzi o kwestię parkingu, to prosił żeby wyobrazić 
sobie, że przyjeżdża tam siedemnaście samochodów, bo każdy z nich przyjeżdża 

samochodem. Nie wie gdzie będą parkować. Pewnie zablokują cały urząd i starostwo dla 

klientów, a tak nie powinno być. Tutaj może nie ma tych parkingów za dużo, ale nie ma 

takiego problemu.                                                                                                                                                       

Radny Tomasz Kaczuba powiedział, że jeżeli ktoś posiada jakieś pomieszczenie albo jakąś 
rzecz, rada miasta Chodzieży może się domagać rekompensaty za to. Byłoby chyba coś nie 

tak z ich strony, gdyby coś było wynajmowane, i to było wynajmowane tylko za 

przysłowiowe dziękuję. Myśli, że jeżeli mają swoje pomieszczenia żeby nie wchodzić w tego 

rodzaju dywagacje z tego względu, że prędzej, czy później to się może odbić na nich 

niezbędnymi kosztami, które mogą ponieść. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita stwierdził, że to są ważne argumenty, ale 

przypomniał radnym, że jeżeli się tam nie przeniosą faktycznie, to będą musieli ponieść jakieś 
wydatki na usprzętowienie tej sali, bo tak się nie da pracować. Wiele osób, które jest na tej 

sali nie powie o tym, ale sytuacja nie jest komfortowa.   

Starosta Adrian Urbański stwierdził, że temat został rzucony, niech każdy się zastanowi                    

i przemyśli. Zaapelował, by nie podejmować decyzji pochopnie. Powiedział, że 

przewodniczący przypomniał, że kilka dni temu minął rok nowej kadencji. Podziękował 

radnym za wspólną pracę na rzecz mieszkańców powiatu chodzieskiego. Ponad 20 milionów 

złotych udało im się pozyskać przez ten rok. To, między innymi, środki na drogi, na szpital 

czy na szkolnictwo branżowe, a także na wiele mniejszych grantów, między innymi, od 

marszałka województwa. Podziękował  wszystkim radnym, szczególnie tym, którzy są 
aktywni i uczestniczą w większości spotkań, czy wydarzeń, które są na terenie Powiatu 

Chodzieskiego. Powiedział, że bardzo fajnie to wygląda i liczy na dalszą współpracę. 
Podziękował też kierownikom i wszystkim osobom, z którymi współtworzą ten powiat.                                                

Radna Paulina Panek zauważyła, że nikt nie zwrócił uwagi na odbiorców, od osób 

obserwujących sesje rady powiatu wie, że odbiór jest fatalny. Jakość nagrań  z sesji jest 

kiepska i chodzi też o odbiorców obrad sesji.                                                                                           

Starosta Adrian Urbański zgodził się z przedmówczynią, że jakość nagrań nie jest najlepsza.  

Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita powiedział, że to jest też jeden z tych elementów, 

które miał na myśli.                                                                                                                          
Radny Tomasz Kaczuba powiedział, że myśli, że jeżeli jest czas rozwoju, to czas żeby 

pomyśleć nad tym że możemy przechodzić do jakichś zmian i nad tym się może zastanowić. 
Żeby wprowadzić u nas  zmiany, a nie korzystać z tego, co jest w mieście Chodzieży. Można 

pomyśleć, gdzieś wyszukać jakieś pieniądze, jeżeli można pozyskać takie pieniądze.                

A na pewno to nie zostanie utracone. Jeżeli ta jakość ma się poprawić, to jest za tym żeby się 
rozwijać, a nie za tym żeby brać to, co jest na tacy, a potem ewentualnie ponosić koszty tego 

wszystkiego.                                                                                                                          

Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zauważył, że te pieniądze są potrzebne albo tu, 

albo tu.                                                                                                                                                   

Radny Stanisław Tadej zabierając głos zaproponował, że może podjąć rozmowy z gminą 
Chodzież, bo też jest w Chodzieży i też  mają salę. Zauważył, że sala sesyjna urzędu 

miejskiego nie jest zbyt dobra akustycznie, nie wie czy nie gorsza, a może taka sama. 
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Zaproponował, by może robić sesje wyjazdowe w poszczególnych gminach. Dodał, że nie 

wie, czy byłoby to wygodnie. Może nie w stu procentach, bo zimą byłoby różnie, ale 

wszystko jest do dyskusji.                                                                                                          

Wicestarosta Mariusz Witczuk dodał, że przeznaczyli pieniądze na budowę łącza 

światłowodowego dla Młodzieżowego Domu Kultury, między innymi, po to żeby poprawić 
jakość połączenia i możliwości dla tego obiektu. W związku z tym, że też planują jego 

rozbudowę i przygotowują się do projektu sali widowiskowej, o której wielokrotnie mówili. 

Więc technicznie ten obiekt będzie przygotowany lepiej, jeżeli chodzi o samo połączenie 

internetowe.                                                                                                                                                            

Radny Jacek Łukaszczyk, w odniesieniu do słów radnego Juliana Hermaszczuka, stwierdził,            

że nie jest za tym, by połączyć komisje z sesją. Ostatnie dwie, czy trzy sesje i komisje były 

krótsze, ale to nie jest tak. Problemy są, były i będą. Rozmowy trwają nie tylko na komisji ale 

w kuluarach, radni dzwonią do siebie i te problemy próbują rozwiązać, żeby nie poruszać tych 

wszystkich rzeczy na komisji. Wydaje się komuś, że to trwa naprawdę krótko, ale te rozmowy 

wcześniej trwają długo. To nie jest tak żeby zrobić komisje razem z sesją. Niech będą te 

komisje osobno i sesje osobno.   

 

9. Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita, wobec wyczerpania porządku obrad 

podziękował wszystkim za przybycie i o godz. 8:25 zamknął obrady XIII sesji Rady Powiatu 

Chodzieskiego 

 

 

                                                                                         Przewodniczący 

                                                                              Rady Powiatu Chodzieskiego 

                                                   Marcin Kita  

 

Protokołowała 

Maria Przygocka 

 

 

 


